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Protokół Nr 1/24 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy 
ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  

z dnia 18 czerwca 2024 r. 
 
 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Bielsk Podlaski, przy ul. 
Kopernika 1, sala nr 302 w godz. 09:00-10:30. Według listy obecności obecni byli: Przewodnicząca 
Komisji Eugenia Kruk, Członkowie Komisji Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, 
Romuald Margański, Alina Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos, Sekretarz 
Miasta Jolanta Mierzwińska, Skarbnik Miasta Anna Szkoda (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
papierowej wersji protokołu). 

 
Dotyczy punktu nr 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji i powitała wszystkich 
zebranych. Następnie poprosiła członków Komisji o sprawdzenie obecności za pomocą zakładki 
„Kworum”. Stwierdziła, że wszyscy są obecni.  
Poinformowała, że wszystkie posiedzenia Komisji będą transmitowane i udostępniane w czasie 
rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi ani osobami 
publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich 
wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Przypomniała członkom Komisji, aby nie 
upubliczniali danych osób fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do 
odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną ujawnione.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odczytała zaproponowany prządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne.  

 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś ma zastrzeżenia do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag uznała, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
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Dotyczy punktu nr 3 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zaproponowała 
kandydaturę Pana Piotra Pawluczuka. Zapytała, czy Pan Piotr wyraża zgodę, by zostać 
Wiceprzewodniczącym Komisji? 
 
Członek Komisji Piotr Pawluczuk wyraził zgodę. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Piotra Pawluczuka 
na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, 
Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji - Piotr Pawluczuk 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Pawluczuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Wiceprzewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, 
Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi został Pan Piotr Pawluczuk. 
Złożyła gratulacje Panu Wiceprzewodniczącemu. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
 
Sprawozdanie zarządu z działalności Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie Sp. 
z o.o. z siedzibą w Łapach za rok 2023. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, iż członkowie Komisji mieli dostatecznie dużo czasu 
na zapoznanie się z materiałami, w związku z tym nie będzie ich bliżej przedstawiać. Poinformowała, 
że jest 60 udziałowców, wartość jednego udziału – 3 mln zł i te pieniądze nasze Miasto złożyło. 
Dodała, że ta Spółka działa od 1 czerwca 2022 roku, a do KRS-u została zapisana 17 listopada 2022 
roku. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zapytał, czy jeżeli na sesji będzie ktoś z przedstawicieli, to będzie 
można zadawać pytania? 
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odpowiedziała, że na pewno będzie ktoś z przedstawicieli 
fizycznie lub online. Poinformowała, że jeżeli członkowie Komisji mają dziś jakieś pytania, to zostaną 
one sporządzone na piśmie i przekazane dla pań z obsługi Komisji. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk oznajmił, że dzisiaj on tylko tak ogólnie pyta. Chodzi mu o to, czy 
nie mamy żadnych wątpliwości, bo mamy realizację 2026, a tam jeszcze chyba nawet nikogo nie 
było, żadnego geodety, nikt tam nic nie mierzył, tam się nic nie zadziało. Czas leci nieubłaganie. 
Stwierdził, że powoli chyba trzeba zacząć się zastanawiać, czy to w ogóle ma sens, czy to może po 
prostu jest patykiem na wodzie pisane. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przyznała rację Panu Krzysztofowi Grygorukowi. Stwierdziła, 
że nie tylko on ma wątpliwości. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że jeśli chodzi o Spółkę SIM, to na tę chwilę mamy 
wniesione 3 mln zł udziału. Te środki dostaliśmy z budżetu Państwa. Naszą rolą jest w tej chwili 
przekazanie działki w formie aportu. Na razie bardzo się z tym opieramy, ponieważ wszystko zależy 
od tego, jak będą się dalej sprawy miały, jak będą się posuwały pewne czynności. Stwierdziła, że nie 
uda nam się dłużej tego przeciągać niż do początku września, ponieważ muszą już być poczynione 
pewne kroki w kierunku pozyskiwania środków na finansowanie, gdyż ta budowa ma się odbywać za 
pieniądze z pożyczek z BGK i Spółka musi wystąpić o finansowanie. Dlatego też na razie jeszcze nie 
przekazaliśmy aportu, obserwujemy. Jak długo nam się to uda, nie wiemy.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk dodała, że z tego co wyczytała, tylko trzy jednostki przekazały 
aport. Stwierdziła, że to słuszna decyzja, że do tej pory nie przekazaliśmy z naszego miasta tej 
powierzchni, na której ewentualnie ma być budowa. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk (Ad Vocem) stwierdził, że jak dobrze rozumie, my też się 
obawiamy jak to się dalej potoczy i dlatego tej działki nie przekazujemy. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że jeżeli członkowie Komisji mają 
wątpliwości, pytania do przedstawiciela tej Spółki, to należy przygotować je na sesję. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że 
członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem. 
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku Podlaskim 
za 2023 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, iż członkowie Komisji otrzymali informacje, jakie 
były działania, plany i zagrożenia Spółki. 
Poinformowała, iż na sesji będą prezesi wszystkich spółek. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk poinformował, iż chciałby, żeby pan prezes przygotował 
odpowiedź na następujące pytania: 

1. Jak wygląda sytuacja z przetargiem na kocioł? 
2. Czy jest rozważany zakup miału? Jaki jest stan na obecną chwilę? 
3. Jak się przedstawia sytuacja związana z zakupem uprawnień do emisji CO2? 
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że pytania będą zapisane. W związku z tym 
podejrzewa, że będzie przygotowana odpowiedź. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że 
członkowie Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w 2023 
roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, iż w dostarczonych materiałach było zarówno 
podsumowanie finansowe, jak i uwagi dotyczące inwestycji. Przede wszystkim dotyczyło to 
przebudowy i rozbudowy oczyszczalni ścieków wraz z przepompownią. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim 
w 2023 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, iż Spółka przedstawiła w informacji jakie 
świadczy usługi od 4 lat oraz że ceny stanowią około 75% cen innych sąsiednich jednostek gminnych. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że raport został obszernie przedstawiony na 153 
stronach i są w nim zawarte szczegółowe informacje. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała pod głosowanie rozpatrzenie raportu oraz projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie rozpatrzyła raport oraz pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 
2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że w przedłożonych materiałach są zawarte 
różne opinie, informacje, pozytywna opinia RIO, pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej oraz pisma 
dotyczące pozytywnego wniosku o udzielenie absolutorium za 2023 rok dla Burmistrza. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 
2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2023 
rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, iż w przedmiotowym punkcie w materiałach 
jest zawarta opinia Komisji Rewizyjnej, wniosek Komisji o udzielenie absolutorium oraz pozytywna 
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zapytał, czy zawsze tak to się odbywa, że nowy skład Rady 
decyduje o absolutorium i wotum zaufania byłego Burmistrza, czy to wynika z dłuższej kadencji i 
wyborów, które były przesunięte, ponieważ jego zdaniem jest to niemiarodajne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że na ten temat wypowie się Pani Sekretarz. 
Zauważyła jednak, że wszystkie samorządy mają ciągłość pracy niezależnie od tego, co się w tych 
samorządach wydarzyło przed wyborami. 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska stwierdziła, że to jest rzeczywiście trochę niezręczna sytuacja, 
ponieważ działania, które były podejmowane w roku ubiegłym, były działaniami podejmowanymi 
przez poprzedniego Burmistrza Miasta, natomiast nowy stan rzeczy mamy od 7 maja tego roku i 
obecnie jest nowy Burmistrz i to w sumie jemu udziela się absolutorium i wotum zaufania. Z tym się 
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borykają wszystkie samorządy. Wyjaśniła, że członkowie Komisji udzielają absolutorium i wotum 
zaufania nowemu Burmistrzowi, ale za działania poprzednika. Przyznała, że to jest taka kuriozalna 
sytuacja. Dodała, że materiał był opracowywany po części przez nowego Burmistrza, także rozpoczął 
poprzednik, a skończył obecny Burmistrz. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk (Ad Vocem) oznajmił, że mu bardziej chodziło nie o pracę 
Burmistrza z całego roku, tylko o to, że nowo wybrani radni mają oceniać co się działo w 2023 roku i 
z całym dla nich szacunkiem, ale nie wie, czy oni są świadomi ubiegłorocznych działań. 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska zauważyła, że to, co zawarto w przedłożonych materiałach, 
zostało w jakiś sposób skomasowany, a także przedstawia taki obraz podejmowanych działań. 
Stwierdziła, że skoro członkowie Komisji zapoznali się z materiałami, to wiedzą jakie działania były 
podejmowane. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
w przedmiotowej sprawie i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2023 
rok. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia NMP 
i Św. Mikołaja w Bielsku Podlaskim na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że chodzi o kwotę 1.122.488,98 zł, z czego 
1.100.000 zł będzie pochodziło ze środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, natomiast 
22.488,98 zł z własnych środków.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia NMP i 
Św. Mikołaja w Bielsku Podlaskim na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że tradycyjnie zawsze prosiła Panią Skarbnik o 
przedstawienie w kilku zdaniach tych zmian i teraz również o to prosi.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że na te zmiany po stronie dochodów wpływają 
głównie wprowadzenie wydatków niezrealizowanych, wydatków niewygasających z ubiegłego roku. 
Wydatki niewygasające to takie wydatki, które do 30 czerwca liczą się jako wydatki roku 
poprzedniego, czyli 2023. W ubiegłym roku radni podjęli uchwałę, że inwestycje mogą być 
finansowane w ten sposób. Niestety z różnych powodów istnieje zagrożenie dokonania płatności 
dwóch inwestycji do 30 czerwca. W związku z tym 259.530 zł przeznaczone na zadanie „Budowa ulicy 
Obwodowej od ul. 11 Listopada do ul. Rejonowej w Bielsku Podlaskim - dokumentacja projektowa” 
oraz 242.261 zł przeznaczone na zadanie „Przebudowa boiska wraz z modernizacją zaplecza 
techniczno-funkcjonalnego na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji (MOSiR) w Bielsku 
Podlaskim - Etap II” w tym roku wchodzą do naszego budżetu jako dochody majątkowe, natomiast 
my po stronie wydatków majątkowych wprowadzamy jakoby nowe zadania w tych kwotach na 
realizację tych zadań. W budżecie 2023 roku te środki były traktowane jako wydatki majątkowe. 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda oznajmiła, że po stronie wydatków bieżących z takich większych kwot 
wprowadzamy 30.000 zł, co jest związane z koniecznością zabezpieczenia środków na zakup usług w 
ramach realizacji zadania „Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach publicznych w Bielsku 
Podlaskim poprzez budowę oświetlenia i systemu monitoringu miejskiego”. Te środki planowo 
zostaną sfinansowane ze środków tzw. alkoholowych, pochodzących z opłat za sprzedaż napojów 
alkoholowych w opakowaniach nieprzekraczających 300 ml. Dodatkowo nastąpi zwiększenie planu 
wydatków o 23.500 zł, jak również i po stronie dochodów z tytułu pomocy finansowej przyznanej 
przez Województwo Podlaskie w ramach Współpracy z Radami Seniorów na realizację zadania „Coś 
dla ciała i coś dla ducha seniorów”.  
Poinformowała, że wydatki majątkowe są jeszcze dodatkowo uzupełniane o niektóre kwoty 
brakujące do podpisania, dokończenia zadań. Po tych zmianach zaproponowanych dochody ogółem 
stanowią kwotę 169.519.319 zł. Wydatki ogółem – 167.119.319 zł. Wynik jest bez zmian, nadwyżka 
w wysokości 2.400.000 zł będzie przeznaczona na wykup obligacji, spłatę pożyczki.  
Na koniec dodała, że po stronie wydatków majątkowych będzie zwiększona kwota o 19.383 zł na 
zadanie „Wykonanie odwodnienia na terenie MOSiR”, ponieważ przy zakończeniu budowy wystąpiła 
taka potrzeba, że pewne wody należy odprowadzić w inny sposób niż to było ujęte w 
dotychczasowym projekcie i te środki są niezbędne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Pawluczuk poinformował, że kilku mieszkańców ul. Obwodowej 
zwróciło się do niego z zapytaniem, co z ich ulicą, czy będzie ogłoszony nowy przetarg na wykonanie 
dokumentacji i czy ta umowa będzie aneksowana?  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk (Ad Vocem) oznajmił, że może nie wyczerpie w 100% pytania, 
ale bodajże dwie sesje wstecz wyszedł taki „kwiatek”, że po środku tej drogi idzie gazociąg, którego 
nie powinno być w pasie drogowym. Nie jesteśmy specjalistami co do budowy dróg, ale zazwyczaj 
ciężko się remont przeprowadza, jeżeli w całej długości ulicy idzie gazociąg. Ktoś gdzieś na to się 
zgodził, ktoś podpisał ten projekt, że tak to ma iść. Dodał, że na początku było duże zaskoczenie w 
oczach byłego Burmistrza, ale jednak to się okazało prawdą. Jego zdaniem jest to zostawiony taki 
„kwiatek” i mieszkańcy tej ulicy niestety na tym stracą, ponieważ teraz tam będzie jedna wielka 
kopanina i według niego do żadnych prac tam nie dojdzie.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos stwierdziła, że ta ulica to będzie naprawdę ogromny 
problem, ponieważ zostały wydane zgody na to, żeby gazociąg tam poszedł. Nasze władze wydały na 
to zgodę. Oznajmiła, że nie wyobraża sobie, kto zbuduje drogę na gazociągu albo kto pokryje 1 mln zł 
za przełożenie rur. Inwestor? Miasto? Mieszkańcy? Zauważyła, że to są ogromne koszty, z tym będzie 
naprawdę bardzo duży problem zarówno dla mieszkańców, jak i władz miasta. Dodała, że to się 
wydarzyło w poprzedniej kadencji i to jest „kwiatek”, z którym teraz naprawdę będą się borykać. 
Stwierdziła, że to pewnie będzie kwestią jakiejś większej dyskusji, większej pracy, ponieważ to są 
bardzo, bardzo kosztowne pomyłki. Tak to można określić. Stwierdziła, że ten temat na pewno 
będzie na tapecie i zapewne będzie powodem do bardzo mocnej dyskusji. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk przyznał, że temat musi być na tapecie. Teraz nawet mamy 
przykład tego, co się dzieje, jak jest awaria przejazdu. Tamtędy jadą setki samochodów. Stwierdził, że 
musimy to udrożnić i skupić się na tym odcinku, bo tamtędy idzie bardzo duże odciążenie ruchu. Nie 
daj Boże jakieś nieszczęście i mamy paraliż całego miasta i nawet nie ma gdzie uciekać. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała Pana Piotra, czy ta odpowiedź, którą teraz otrzymał, 
wystarczy, czy chce otrzymać odpowiedź na piśmie? 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Pawluczuk oznajmił, że ta odpowiedź mu wystarczy.  
 
Członek Komisji Artur Maciej Żukowski zapytał jaki jest stan zaawansowania działań w zakresie 
opracowania dokumentacji na ul. Wierzbową. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że odpowiedź na to pytanie będzie na piśmie.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
w przedmiotowej sprawie i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk stwierdziła, że przedmiotowy punkt jest jakby konsekwencją 
tych zmian, które przed chwilą analizowali.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że realizacja zadań w ramach Budżetu 
Obywatelskiego powinna odbywać się w ciągu jednego roku budżetowego, a kwota przeznaczona na 
ten budżet wynosi 500 tys. zł, czyli nastąpił wzrost o 100 tys. zł w porównaniu do ubiegłego roku. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk oznajmił, że on też już wcześniej wychodził z tym postulatem, 
będzie to podtrzymywał i jest zdania, aby wykluczyć z Budżetu Obywatelskiego wszystkie jednostki 
budżetowe miasta, ponieważ to jest Budżet Obywatelski, a nie budżet jednostek, które podlegają 
pod Urząd Miasta. Po pierwsze to mocno ogranicza, a po drugie wiadomo, gdzie mamy 
zorganizowaną społeczność. Dodał, że mieliśmy fajny przykład na podstawie szkoły. Teraz chwała za 
to dla chłopaków z MOSiR-u, bo też działają, walczą o swoje – jeżeli się nie da z miejskich funduszy, 
to wspierają się Budżetem Obywatelskim. Jednak jego zdaniem idea tego projektu powinna być 
zupełnie inna i to ma być dla mieszkańców, a nie dla jednostek samorządowych i budżetowych 
naszego miasta.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że projekt tej uchwały został nieznacznie zmieniony, 
ponieważ tylko w zakresie kwoty oraz w zakresie sposobu głosowania. Dotychczas było głosowanie 
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również w formie tradycyjnej, czyli powoływaliśmy komisję wieloosobową, osoby siedziały zarówno 
w godzinach pracy, jak i po godzinach pracy i przyjmowały te głosy. Natomiast w tej chwili nasze 
społeczeństwo, nawet to starsze, jest wyposażone w telefony komórkowe, dlatego też ze względu na 
ilość głosów oddawanych tradycyjną metodą możemy z niej zrezygnować, ograniczając wydatki tylko 
do głosowania elektronicznego. Inne samorządy w ogóle nie prowadzą takiego sztywnego 
głosowania jak u nas, to jest bardziej na zasadzie konsultacji. Poinformowała, że jest to znaczący 
wydatek, dlatego też proponuje pozostanie przy głosowaniu, jednak już tylko za pośrednictwem 
drogi elektronicznej.  
Zwróciła się z prośbą zarówno do radnych, jak i mieszkańców, aby zgłaszali swoje sugestie, jeśli 
uważają, że w tym zakresie należy coś jeszcze zmienić. Będziemy je nanosić. Stwierdziła, że po to są 
komisje, dlatego też chciałaby, żeby radni na komisjach tę uchwałę przedyskutowali. Przyjmujemy 
każde uwagi do rozpatrzenia. Dodała, że był problem, ale on już został wykluczony przez przejście 
tylko na głosowanie elektroniczne, ponieważ w ubiegłym roku pojawił się problem podpisu przez 
dziecko małoletnie, za które matka oddawała głos. W tym roku chcieliśmy to wyeliminować, ale w 
związku z tym, że dokonaliśmy szerszej zmiany sposobu głosowania, to każdy, kto ma telefon 
komórkowy, może oddać głos.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że ma taką osobistą uwagę. Według niej mimo 
wszystko to jednak wykluczy część społeczeństwa z możliwości oddania głosu. Stwierdziła, że to 
wcale nie znaczy, że starsza pani czy pan będzie w stanie odpowiednio się odnieść do głosowania za 
pomocą telefonu komórkowego. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że planują w Urzędzie Miasta zorganizować jedno 
stanowisko z komputerem, żeby umożliwić wszystkim oddanie głosu, jednak mimo wszystko osoba 
głosująca musi dysponować telefonem komórkowym. Natomiast jeśli chodzi o stronę internetową i 
stronę do głosowania, to będzie można uzyskać pomoc w Urzędzie Miasta.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk stwierdziła, że jest to wskazane, żeby przynajmniej można 
było przyjść, bo nikogo nie oceniamy, ale mimo wszystko taka potrzeba chyba by była.  
 
Członek Komisji Emil Falkowski poinformował, że tak jak już w latach poprzednich, chciałby zgłosić 
taki punkt, żeby się pojawił w projekcie uchwały o braku możliwości składania projektów przez 
radnych, czyli żeby radni nie mogli składać do Budżetu Obywatelskiego swoich pomysłów. Budżet na 
cały rok jest przedstawiony wcześniej. Mamy wpływ i możliwość dyskutować i negocjować o tym 
budżecie, dlatego też uważa, że radni nie powinni składać do Budżetu Obywatelskiego swoich 
pomysłów. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że to już jest jakby drugi postulat. Pierwszy był 
Pana Grygoruka, a drugi Pana Emila.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda (Ad Vocem) wyjaśniła, że radni są mieszkańcami. Nie można ich 
wykluczyć, ponieważ jest ustawowy zakaz wykluczania kogokolwiek. Mieszkaniec Bielska ma prawo 
oddać głos oraz zgłosić projekt. Dlatego też niezależnie od wieku i pełnionej funkcji każdy ma prawo 
zgłosić projekt. To zależy tylko od podejścia radnych. Jeżeli taki zapis zostanie zawarty w uchwale, 
zostanie on uchylony w ramach nadzoru Wojewody. 
 
Artur Maciej Żukowski (Ad Vocem) poinformował, że zachodzi też taka sytuacja, którą mieliśmy 
bodajże dwie kadencje wstecz, że radni będący członkami stowarzyszenia, które złożyło Budżet 
Obywatelski, zostali wykluczeni z Rady Miasta. Stwierdził, że to też jest taka ciekawa historia. 
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Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos) (Ad Vocem) wyjaśniła, że jeżeli radni są w jakimkolwiek 
stowarzyszeniu, to nie mogą korzystać z imienia naszej gminy. Tutaj radni popełnili błąd. Tego nie 
można odnieść, ponieważ oni wzięli te pieniądze na swoje stowarzyszenie. Tutaj nie ma o czym 
dyskutować.  
Poinformowała, że chce poruszyć jedną kwestię związaną z Budżetem Obywatelskim. Zwróciła 
uwagę na to, że my tak naprawdę do tej pory nie opracowaliśmy jakiegoś planu i wizji naszego 
miasta. Poprosiła, by wyobrazić sobie taką sytuację, że ktoś na przykład wymyśla sobie projekt 
czegoś w miejscu zupełnie nieadekwatnym i dostaje bardzo duże poparcie. Stwierdziła, że nawet 
tężnia w miejscu, gdzie panowie chętnie siedzą na ławeczkach, podczas gdy toaleta jest zamknięta, 
będzie wzbudzała bardzo duże kontrowersje. To nie jest taka prosta sytuacja. Oznajmiła, że nie 
mamy wizji naszego miasta, a te kolejne pomysły naszych mieszkańców, być może świetne, trzeba 
naprawdę dokładnie analizować. Poza tym, każdy pomysł powinien być wyliczony dokładnie, łącznie 
z rocznym kosztem jego utrzymania. Bo pomysł jest pomysłem, a potem na nas, na Samorząd 
spadają czasami bardzo poważne koszty utrzymania i zaczynają się telefony z pretensjami, że coś jest 
niezrobione, niesprzątnięte, że toi toi jeszcze nie stoi. Jest mnóstwo pretensji, problemów i kłótni. 
Tak to wygląda. Teraz to widzi z perspektywy Urzędu. Dodała, że było już dużo mieszkańców z 
różnymi pretensjami à propos różnych inwestycji Budżetu Obywatelskiego. Za chwilę będzie 
fontanna i tężnia. Przyznała, że to są bardzo fajne pomysły, chociaż ma obiekcje, co do usytuowania 
jednej inwestycji. Poinformowała, że z Panem Burmistrzem zastanawiali się nad koniecznością 
posiadania jakiejś wizji i koncepcji naszego miasta, a przynajmniej tego, co jest umieszczone w 
centrum, żeby widzieć co można gdzie wpasować, żeby te pomysły nie wyskakiwały czasami jak z 
kapelusza, a potem trzeba się zastanawiać, czy to w ogóle pasuje do koncepcji i wizji tego miasta. To 
też jest ważna kwestia.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk przyznał, że musimy zrobić koncepcję, jednak zauważył, że 
każde usytuowanie jakiejś inwestycji jest przecież konsultowane. Poinformował, że kiedy on składał 
projekt na Park Drążków, to był w Urzędzie i musiał wybierać, gdzie ma to być. Stwierdził, że 
zgłaszając projekt wspomagamy się Urzędem Miasta, także to nie jest tak, że mieszkaniec coś 
wymyśli w jakimś konkretnym miejscu i to tam powstanie. Dodał, że miał propozycję stworzenia tego 
parku tam, gdzie mają być bloki, od pana, który wtedy pracował w Urzędzie. Jego zdaniem w 
informacji dla osoby zgłaszającej powinny być też zawarte koszty pojawiające się wokół tego 
projektu, na przykład związane z jego zmianami. Przykładowo ktoś składa projekt na 100 tys. zł, ale 
okazuje się, że musi jeszcze wydać 20 tys. zł na zmiany projektu i później wychodzi na to, że 
inwestycja nie spina się w tym budżecie, nawet jeżeli ktoś ją dobrze przygotuje. Pomija już fakt, że 
ktoś nie potrafi skonstruować swojej oferty i ma ceny z powietrza, czego jest przykładem fontanna 
wrzucona kiedyś za kwotę, która nie miała racji bytu i nie mogłaby się z tych pieniędzy wybudować. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poprosiła, żeby polemikę zostawić na później. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk poinformował, że słyszał, że są już prowadzone poczynania w 
zakresie stworzenia w naszych szkołach à la Budżetu Obywatelskiego dla dzieci, o co sam wcześniej 
prosił i chciałby za to podziękować. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos (Ad Vocem) wyjaśniła, że mieli spotkanie z dyrektorami 
szkół podstawowych i do tych wszystkich szkół pójdzie nieduża kwota na taki szkolny Budżet 
Obywatelski. Dzieci będą mogły sobie wybrać jakieś 2- 3 pomysły i potem na nie zagłosować. To 
będzie taka lekcja, forma nauki. Będzie wprowadzony taki mały budżet szkolny i jeszcze będzie o tym 
mowa. 
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ten szkolny budżet mieści się w tych 500 tys. zł? 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że nie. To oddzielna pula, ale to nie będą 
duże kwoty. Chodzi tylko o to, aby dzieci mogły czegoś się nauczyć.  
 
Członek Komisji Alina Niegierewicz poinformowała, że chce jeszcze wrócić do form głosowania. 
Rozumie, że w Urzędzie Miasta będzie przygotowane jedno stanowisko i jak ktoś tam przyjdzie z 
telefonem, to będzie mógł zagłosować. Zauważyła jednak, że nie wszyscy starsi ludzie mają 
dotykowe telefony. Oni w życiu nie zagłosują w ten sposób. Zwróciła też uwagę na to, że z tego co się 
zorientowała, to te głosowania odbywały się chyba w czasie pracy Urzędu Miasta, więc raczej 
pracownicy nie poświęcali swojego prywatnego czasu.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że Pani Alina ma taki postulat i chciała zwrócić na 
to uwagę. 
 
Członek Komisji Alina Niegierewicz wyjaśniła, że mimo wszystko wraca do tego, ponieważ na pewno 
nie wszyscy będą mogli zagłosować.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zaproponowała, że może warto się zastanowić nad jakimś 
jednym czy dwoma dniami w tygodniu, nie dłużej.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk (Ad Vocem) zapytał, czy Urząd posiada dane za ubiegły rok 
wykazujące ile osób głosowało na projekty w ramach Budżetu Obywatelskiego w sposób tradycyjny, 
a ile internetowo. Zaproponował, żeby w tym roku dokładnie się temu przyjrzeć i jeżeli manualnych 
głosów jest tylko nieznaczna część, a zdalnie głosuje parę tysięcy, to może rzeczywiście nie ma sensu 
generować tych kosztów. Przyznał jednak, że nie możemy wykluczyć tych osób. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda (Ad Vocem) poinformowała, że przygotuje wykaz z paru lat, ile osób 
głosowało w sposób tradycyjny i jak to się miało do ogólnej liczby, jak spadała liczba osób 
przychodzących do Urzędu Miasta. Podkreśliła, że to naprawdę nie jest duża liczba. Oznajmiła, że 
dodatkowo Pan Burmistrz ma takie założenie, które będzie już złożone w projekcie budżetu na 2025 
rok, żeby festiwal „Pod Opieką Bogurodzicy”, na który głosowało najwięcej starszych osób, był 
normalnie wpisany do budżetu miasta, czyli do realizacji. Ten projekt nie będzie już głosowany w 
Budżecie Obywatelskim, a to na niego gros starszych ludzi oddawało głosy. W związku z tym liczba 
osób głosujących w sposób tradycyjny jeszcze bardziej spadnie.  
Wyjaśniła, że telefon wcale nie musi być jakiś specjalny, tylko po prostu zwykły telefon komórkowy, 
na który przyjdzie SMS, bo to na tej zasadzie odbywa się głosowanie. My udostępnimy stronę 
internetową, poprowadzimy osobę, która zechce oddać głos, byleby miała ze sobą telefon 
komórkowy i przyjęła SMS.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
w przedmiotowej sprawie i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu udzielania ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomocą publiczną, a także wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że z tego co zrozumiała, ta ulga wygasa 30 
czerwca z poprzedniej uchwały i dlatego taka uchwała jest konieczna.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomocą publiczną, a także wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski z realizacji rocznego programu współpracy Miasta 
Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 
2023. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że jest to sprawozdanie, które dotyczy 
zarówno współpracy finansowej, jak i pozafinansowej, która została określona w programie 
przyjętym uchwałą Rady Miasta z dnia 29 listopada 2022 roku.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem. 
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Raport z monitoringu „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski na lata 2017-2023” 
za rok 2023. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że ten raport wyznacza tereny 
zdegradowane. Poza tym zawiera cele, kierunki, działania, stopień realizacji przedsięwzięcia oraz 
opisuje środki finansowe.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożonym raportem. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim 
oraz określenia granic ich obwodów. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że jak co roku taka uchwała musi mieć 
miejsce ze względu na przybywanie nowych ulic, nowych adresów i stąd wszystkie adresy muszą być 
przyporządkowane określonym szkołom. Tam mamy wykazy ulic do poszczególnych szkół 
podstawowych, pomijając Szkołę Nr 3, która nie ma regionalizacji terenowej.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim 
oraz określenia granic ich obwodów. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu 
Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Emil Falkowski zgłosił swoją kandydaturę do pracy w komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś jeszcze chce się zgłosić?  
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn również zgłosił swoją kandydaturę do pracy w tej komisji. 
 



15 
 

Protokół Nr 1/24 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 18 
czerwca 2024 r. 
 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca 
Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddała pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z uwzględnieniem kandydatów 
Pana Emila Falkowskiego oraz Pana Pawła Bierżyna jako przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski 
do składu Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że na mocy nowelizacji ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym z dnia 24 września 2023 roku dokument, który był studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy ma zostać zastąpiony nowym. 
Tutaj tylko o to chodzi, ten dokument ma być sporządzony do końca 2025 roku i taka uchwała jest 
intencyjna.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w 
użytkowanie wieczyste położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Jana Pawła II. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że ta działka jest oznaczona nr ewidencyjnym 
w obrębie gruntów 0003 jako działka nr 5241/3 o powierzchni 0,1119 ha i wartości 132.063 zł. 
Burmistrz musi otrzymać zgodę Rady Miasta, ponieważ jej wartość przekracza 100 tys. zł.  
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Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w 
użytkowanie wieczyste położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Jana Pawła II. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że uchwała dotycząca tej tematyki 
funkcjonowała już od kilku lat. Łącznie na realizację programu przeznacza się kwotę 151.400 zł. Są to 
środki własne zabezpieczone w budżecie.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że to są wybory uzupełniające. Chodzi o to, 
czy kandydaci spełniają wymogi zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów 
powszechnych.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Członek Komisji Romuald Margański oznajmił, że co prawda nie jest przewodniczącym komisji, która 
weryfikowała osoby i dokumenty zgłoszone jako kandydatów na ławników, jednak chciałby 
poinformować że wczoraj odbyło się takie spotkanie. Były dokumenty od trzech osób – dwie osoby 
spełniły wymogi formalne, jedna nie. Dodał, że na sesję przyjdzie przewodniczący – Pan Piotr i 
szczegółowo przedstawi jak to wszystko wygląda.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
w przedmiotowej sprawie i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 
Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Miasta Bielsk Podlaski 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że w związku z Postanowieniem nr 715/2024 
z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie obsadzenia mandatu radnego Komisarz Wyborczy Białymstoku II 
postanowił o wstąpieniu Pana Piotra Ostaszewskiego na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 4. 
Wyjaśniła, że Pan Piotr ma życzenie zasilić pracę Komisji, czyli przez to zmieni się skład o jedną osobę 
więcej.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Romuald Margański zapytał, czy w tej chwili powinni głosować personalnie, czy to 
trzeba będzie tylko i wyłącznie głosować na sesji Rady nad uchwałą, bo wtedy będzie dokonane 
ślubowanie. Według niego tak na logikę jest niezachowany ciąg zdarzeń.  
 
Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że Pan radny Piotr Ostaszewski jest już radnym, ale 
jeszcze nie złożył ślubowania, ponieważ to uczyni na najbliższej sesji w drugim punkcie porządku 
obrad sesji. Ten punkt brzmi: „Złożenie ślubowania przez radnego”. Natomiast powołanie w skład 
Komisji Pana Piotra Ostaszewskiego zostało przewidziane dopiero w ostatnim merytorycznym 
punkcie porządku obrad. Pan Piotr złożył taką deklarację. Uważamy, że nie można pozbawiać 
radnego możliwości pracy w Komisji już od następnego miesiąca. Dodała, że można zastosować tutaj 
taki tryb, jak to zostało przyjęte miesiąc temu, że radni głosowali osobowo dopiero na sesji Rady 
Miasta, a dzisiaj członkowie Komisji przegłosowują projekt uchwały, który jest bez wskazania imienia 
i nazwiska na ten moment, natomiast z imieniem i nazwiskiem już na sesji Rady Miasta. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
w przedmiotowej sprawie i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 
Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, pozwoliła sobie uzupełnić plan pracy o 
pewne tematy. Lipiec to wakacyjny miesiąc, więc nic tu nie wstawiała. Natomiast w sierpniu 
wstawiła rzeczy, które tak naprawdę powinny być wcześniej, jednak w maju i w czerwcu nie było 
takiej możliwości. Uważa, że ich Komisja powinna mieć wgląd na stan przygotowań do organizacji 
roku szkolnego. To z reguły dzieje się w maju, ale że w maj i czerwiec wypada, w związku z tym 
zostanie to przełożone na sierpień. Dodatkowo w sierpniu będzie rozpatrywana informacja o stanie 
naboru do przedszkoli i do I klasy szkół podstawowych. Natomiast we wrześniu tradycyjnie zostaje 
promocja, w październiku – informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym, a w 
listopadzie – „Karta Dużej Rodziny” oraz pojawia się zupełnie nowy punkt - Analiza bezpieczeństwa 
epidemiologicznego na podstawie zaszczepienia mieszkańców Bielska Podlaskiego. Wyjaśniła, że 
została zgłoszona taka propozycja, w związku z tym ona umieściła to w programie pracy. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poddała pod głosowanie proponowany 
plan pracy Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja przyjęła plan pracy Komisji na II półrocze 2024 roku (plan pracy 
stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu). 
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Dotyczy punktu nr 6 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowym punkcie. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała, że jest bardzo dużo osób, które 
przychodzą w sprawie mieszkań. Przez te kilka tygodni uzbierało się naprawdę bardzo dużo 
tematów. Zwróciła się z prośbą, żeby do sesji radni przemyśleli, kto by się zgłosił do Komisji 
Mieszkaniowej, bo na chwilę obecną na jej usilną prośbę na poprzedniej Komisji zgłosił się tylko 
jeden radny. Poprosiła, by radni pomyśleli o tym, ponieważ to jest ważna Komisja. Dodała, że 
członkowie Komisji Mieszkaniowej nie spotykali się za często, kilka razy w roku, dopasowywali się 
czasowo do swoich możliwości. Zawsze tak było, że tutaj Pani Przewodnicząca była jednocześnie 
Przewodniczącą Komisji Mieszkaniowej, także nie było z tym problemu. Podkreśliła, że tam są 
rozpatrywane bardzo ważne tematy i po prostu są już w nich zaległości, także dobrze byłoby tę 
Komisję uzupełnić.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk poruszył tematy dotyczące Pływalni Miejskiej „Wodnik”. Na 
prośbę personelu zgłosił potrzebę wymiany stojaka na rowery znajdującego się przy pływalni. Zapytał 
również, czy jest możliwość, aby w okresie letnim zaprzestać ograniczania możliwości korzystania z 
sauny. Zauważył, że na całe województwo tylko w Bielsku Podlaskim jest stosowana praktyka 
wyłączania jednej sauny w okresie letnim. Przypomniał, że rozmawiali o tym już wiele razy, nie dało 
się tego przeforsować i cały czas ta praktyka jest stosowana. Poinformował, że do sesji w tym 
temacie chyba wpłynie petycja od użytkowników saun, jest bodajże około 50 podpisów. Dodał, że 
ludzie korzystający z saun zasięgnęli wiedzy jak to wygląda w innych pływalniach i po prostu chcą, 
żeby sauny działały normalnie przez cały czas.  
Poruszył kolejny temat dotyczący sytuacji bielskich seniorów. Niektórzy z nich nie są w stanie wyjść z 
domu, żeby np. zrobić zakupy, wykupić leki. Zaproponował utworzenie w Urzędzie Miasta punktu 
zgłaszania potrzeb w zakresie udzielania pomocy osobom starszym w ich codziennych czynnościach. 
Przypomniał, że to fajnie funkcjonowało podczas pandemii jak były zakazy i nie można było 
wychodzić, jednak zauważył, że są takie osoby, które i bez pandemii nie mogą wychodzić i mają 
problemy.  
Poruszył kolejny temat. Poinformował, że kolejny przystanek na ul. Brańskiej jest z pobitą szybą. Wie, 
że już szukamy sprawcy i trzeba zacząć szukać kolejnego. 
Na koniec poprosił, by zastanowić się, czy nie zaprosić na sesję kogoś z naszego szpitala. Zauważył, że 
Dyrektora chyba już nie ma. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że ona już to zgłosiła, złożyła interpelację w 
tej sprawie i otrzymała odpowiedź od Przewodniczącego Rady, że będzie zaproszona osoba po 
wyborze, ponieważ na razie chyba jeszcze nikogo nie wybrano. Ta osoba ma być zaproszona nie na tę 
sesję, tylko w najbliższym czasie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że no dobrze, ktoś przyjdzie nie na tę sesje, tylko 
może na następną, ale co w tym czasie będzie działo się ze szpitalem? Zauważył, że lekarze odchodzą 
hurtem. Możemy czekać 2-3 sesje, jednak cały Bielsk zaczyna leczyć się w Hajnówce i w innych 
okolicznych placówkach.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że Pani Burmistrz podpowiada, żeby Pana 
Starostę zaprosić. 
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Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że można zgłosić taki wniosek, żeby zaprosić Pana 
Starostę i poprosić o przedstawienie jakiegoś planu, ponieważ ludzie obawiają się o swoje zdrowie. 
Wiemy, że porodówki będą eliminowane i inaczej będzie się to rozgrywało, jednak tu odchodzą 
specjaliści, którzy mają dbać o nasze zdrowie. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odniosła się do tematu sytuacji seniorów. Wyjaśniła, że tu 
jest bardzo duża rola MOPS-u. Oznajmiła, że teraz przez 6 dni będzie miała kontakt z Dyrektorem 
MOPS-u, więc przedyskutują ten temat.  
Odniosła się do sprawy zniszczonych przystanków. Stwierdziła, że to jest bardzo brzydka sytuacja, 
ponieważ 3 przystanki zostały zdemolowane i to nieprzypadkowo. Ktoś po prostu idzie w nocy i 
celowo demoluje nasze przystanki. I to wszystkie 3 nowe przystanki za torami. Jeden z nich to ten 
koło cmentarza. Poinformowała, że sprawą zajmuje się Policja, jest tam monitoring. Ma nadzieję, że 
ściągnięto nagrania z monitoringu, bo on tam autentycznie był i mógł wyłapać idące osoby. Do sesji 
poinformuje jak to wygląda.  
Podziękowała za zgłoszenie wniosku, by zaprosić Pana Starostę na obrady sesji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk upewniła się, czy wniosek Komisji dotyczący zaproszenia Pana 
Starosty na najbliższą czwartkową sesję trzeba przegłosować. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos potwierdziła, że tak. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk (Ad Vocem) odniósł się do sytuacji bezpieczeństwa. 
Przypomniał, że już kiedyś o tym rozmawiali przy okazji tematu amfiteatru miejskiego. Zaproponował 
zakup naklejek „Obiekt monitorowany”, ewentualnie zamontowanie fotopułapki. Jej koszt jest 
nieduży, ok. 1500 zł.  
 
Członek Komisji Ewa Tarasiuk poinformowała, że również chciałaby się wypowiedzieć w temacie 
bezpieczeństwa. Oznajmiła, że mieszkańcy ul. Batorego i okolic zaobserwowali pojawienie się lisów 
na posesjach. To zaczyna być już niebezpieczne, bo chodzą nie tylko w nocy, ale również w okolicach 
zmroku. Spacery również są niebezpieczne. Trudno jest zabezpieczyć własne posesje. Lisy zwyczajnie 
wchodzą na podwórka. Nie wie, czy ktoś to jeszcze gdziekolwiek sygnalizował, jednak zaczyna to być 
problematyczne. Dodała, że lisy były widziane nawet na ul. 3 Maja, co uważa za dużą odwagę tych 
zwierząt. Lisy chodzą nawet parami, także najwyraźniej jest to rodzina. 
 
Członek Komisji Piotr Pawluczuk poinformował, że chciałby zwrócić uwagę na sprawę 
bezpieczeństwa w Parku Króla Aleksandra Jagiellończyka. Stwierdził, że tam boczne alejki naprawdę 
są nie do przejścia. Kilkakrotnie widział, jak panie z wózkami nie miały możliwości przejścia. Wie, że 
naprawa tych alejek to duży koszt, jednak ich stan jest naprawdę zły. Przechadzając się po nich 
trzeba zwracać uwagę, żeby nie skręcić stawów skokowych. Oznajmił, że te alejki trzeba albo 
odremontować, albo w jakiś sposób zapobiegać niebezpieczeństwu. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odniosła się do wypowiedzi Pana radnego. Stwierdziła, że 
park, amfiteatr miejski i wszystkie alejki to jest chyba taki punkt flagowy, bardzo ważny dla nas, dla 
władz miasta. Poinformowała, że już nad tym pracują razem z Panią Skarbnik. Na razie nie będzie 
mówić o takich konkretnych tematach, żeby nie zapeszyć, jednak to jest bardzo ważny temat naszej 
pracy. Oznajmiła, że szkoda pieniędzy na bieżącą naprawę, ponieważ wtedy też będzie potrzebna 
dokumentacja, przetargi. Zaproponowała, żeby chwilę poczekać, dać odrobinę czasu na pozyskanie 
środków i jeśli się to uda, to zostanie zrobiona generalna naprawa. 
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Członek Komisji Krzysztof Grygoruk (Ad Vocem) zwrócił uwagę na zły stan desek na moście w 
pobliżu Góry Zamkowej w kierunku dworca. Oznajmił, że tam nie można czekać na projekt, tylko 
trzeba niezwłocznie wymienić deski, ponieważ część z nich jest już wybrakowana, a z boku w ogóle 
poodpadały. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przypomniała, że trzeba jeszcze przygotować i przegłosować 
wniosek dotyczący sytuacji bieżącej bielskiego szpitala.  
 
Członkowie Komisji wspólnie zaczęli konstruować treść wniosku. W ostatecznej formie brzmi on: 
„Wniosek w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad najbliższej sesji dotyczącego 
sytuacji bieżącej Powiatowego Szpitala w Bielsku Podlaskim oraz zaproszenia Pana Starosty w celu 
omówienia powyższego tematu. Komisja proponuje, aby wspomniany punkt był rozpatrywany jako 
punkt nr 5”. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poddała ww. wniosek pod głosowanie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad najbliższej sesji dotyczącego sytuacji bieżącej 
Powiatowego Szpitala w Bielsku Podlaskim oraz zaproszenia Pana Starosty w celu omówienia 
powyższego tematu. Komisja proponuje, aby wspomniany punkt był rozpatrywany jako punkt nr 5. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Alina Niegierewicz, Ewa Tarasiuk, 
Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Romuald Margański, Piotr Pawluczuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja przyjęła wniosek. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podziękowała 
wszystkim za udział w posiedzeniu, za aktywną pracę, pożyczyła wszystkim miłego dnia i zamknęła 
obrady Komisji. 
 
 
Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
A. Andrejuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta 

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi 
 

Eugenia Kruk 


